

OPPENHUIZEN

JAMES R OPPENHUIZEN - OPPENHUIZEN LAW FIRM, PLC

Oppenhuizen Law Firm, PLC 与资金来源的律师或客户所选择在中国的会计师(如下所指) 协力向我们的客户提供以下服务, 移民投资客户的方案费用为 20,000 美元加上美国公民及移民服务局既定收费和其他美国政府所酌收的费用, 其中包括但不限於 (如下为目前收取的费用) I-526 的申请费 1,500 美元、I-829 的申请费 3,750 美元以及每人 85 美元的生物识别费用。支付给美国公民及移民服务局的费用必须照下列时程支付: I-526 的申请费於聘用律师时支付、I-829 的申请费和生物识别费用的费用於 I-829 截止日期的二个月前支付。

服务内容包含:

1. 就您所选的项目进行一份完整的尽职调查报告, 可进行额外的尽职调查报告, 一个项目收费为 7,500 美元 (可就项目的数量对收费进行协商)。
2. 资金来源 (由客户所选择在中国的服务提供商执行; 若有要求, Oppenhuizen Law Firm PLC 将可提供推荐)。投资人可直接付费。如果投资人直接付费给他/她所选择的服务提供商, 则给 Oppenhuizen Law Firm PLC 的费用 20,000 美元将会扣除其换算後的美金等额, 但在任何情形下, 支付给 Oppenhuizen Law Firm PLC 的费用不得低於 10,000 美元。
3. 完成并提出 I-526 及其他支援文件的申请。
4. 由客户所选择的服务提供商(若有提供)来准备签证的面谈, 或是, 可在支付小额额外费用下, 由 Oppenhuizen 先生来进行准备。
5. 项目财务和其他额外相关的项目文件的年度审阅。若欲由 Oppenhuizen 先生为项目财务及相关文件进行季度审阅, 需支付额外费用。(费用可根据 Oppenhuizen 先生的时薪及预期所花的时间来进行协商)。
6. 完成并提出 I-829 及支援文件的申请。

这件文件包括的是由 Oppenhuizen Law Firm, PLC 所提供的服务概述, 而非建立任何律师及当事人关系。唯由移民投资者与 Oppenhuizen Law Firm, PLC 签定费用同意书并支付应付的律师聘用费, 才会建立律师及当事人关系。此外, 若移民投资人的个案特别复杂, Oppenhuizen Law Firm, PLC 保留增加报价费用的权利。报价的费用当中不包括要求证据的回覆、否决意向通知、或美国政府撤消签证或将移民投资人驱逐出美国的任何辩护。要求任何不包括在上述的服务将会需要额外费用, 这些额外费用将在需要服务之时再讨论收取费用额度。

WeChat 用戶名: Oppenhuizen
Whatsapp: +1-616-648-9221
Skype: jimoppenhuizen



OPPENHUIZEN

JAMES R OPPENHUIZEN - OPPENHUIZEN LAW FIRM, PLC

Oppenhuizen Law Firm, PLC offers the following services to its clients, in conjunction with a source of funds attorney or accountant of the client's choosing in China, as shown below, to Immigrant Investor Clients, for a package fee of \$20,000.00 USD, plus required USCIS and other United States Government costs, which include but are not limited to (current fees as follows: I-526 filing fee \$1,500 USD, I-829 filing fee \$3,750 USD, and \$85 USD per person biometric fee). The fees to be paid to USCIS must be paid as follows: I-526 filing fee upon retention, I-829 filing fee and biometric fees 2 months prior to I-829 due date).

Included services:

1. Thorough due diligence report on one selected project. Additional projects may be reviewed for \$7,500 per project (negotiable based on number of projects reviewed)
2. Source of funds (Carried out by a service provider in China of the Client's choosing; Oppenhuizen Law Firm, PLC will make a recommendation upon request). Investor may pay this fee directly. If the investor pays this fee directly to his or her chosen service provider, the \$20,000.00 fee to Oppenhuizen Law Firm, PLC will be reduced by the equivalent in USD, but in no case shall the total fee paid to Oppenhuizen Law Firm, PLC be less than \$10,000 USD.
3. Completion and filing of I-526 and supporting documents
4. Preparation for Visa interview, by client's chosen service provider (if offered). In the alternative, Mr. Oppenhuizen can conduct the preparation for a small additional fee.
5. Annual review of project financials and relevant additional project documents. For an additional fee, Mr. Oppenhuizen will review project financials and relevant documents quarterly. This fee can be negotiated based on Mr. Oppenhuizen's hourly rates and expected time to be expended.
6. Completion and filing of I-829 with supporting documents.

This document constitutes a general description of services offered by Oppenhuizen Law Firm, PLC, and does NOT create an attorney client relationship. An attorney client relationship can only be formed upon the Immigrant Investor signing a fee agreement with Oppenhuizen Law Firm, PLC, and paying the required retainer to Oppenhuizen Law Firm, PLC. Further, Oppenhuizen Law Firm, PLC reserves the right to increase the fees quoted if the Immigrant Investor's case is particularly complicated. The fees quoted herein do NOT include responses to Requests for Evidence, Notice of Intent to Deny, or defense of any effort by the United States Government to revoke a visa or otherwise expel the Immigrant Investor from the United States. Any services requested other than those listed herein will require additional fees to be negotiated at the time at which the service becomes necessary.

WeChat Id: Oppenhuizen
Whatsapp: +1-616-648-9221
Skype: jimoppenhuizen

